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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 31 MAI 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 31 mai 2023, ora 1100, în 

şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru Beianu, prin 

Dispoziţia nr.186 din 25 mai 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) din Ordonanţa de 

Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

 La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

 

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent online 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Absent 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent  

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Absent 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Cristina Ingeaua  –  manager public C.J.G.; 

- Dna Ana - Maria Dude – consilier C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Elena Coscai – consilier C.J.G.; 

- Dl.Mardale Nicu  – consilier C.J.G.; 

- Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

- Nicușor Iacob – consilier președinte C.J.G.; 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

 

XXXXXXXXXXX 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bună ziua. Mi-aș dori să începem cu nota obișnuită cu intonarea Imnului Național! 

Se intonează Imnul Național. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim. Ședința ordinară a lunii mai, spuneam. Procedura deja devenită uzuală. Ați primit 

un calup de proiecte de hotărâre la momentul inițial al anunțării ședinței și, ulterior, un alt 

calup mai consistent, demonstrează doar activitatea efervescentă din consiliul județean. Vă 

supun aprobării suplimentarea ordinii de zi cu cele aproximativ 20 de proiecte, dacă nu 

greșesc, care au fost transmise ulterior. Dacă sunt discuții înainte? Dacă e nevoie de 

clarificări suplimentare? Supun aprobării suplimentarea. Cine este pentru? Mulțumim pentru 

înțelegere. Împotrivă? Abțineri? Mulțumim. 

- Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 24 mai 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

Prezintă: dna. Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

- Proiect de hotărâre nr.127 din 11 mai 2023 privind modificarea organigramei, a statului de 

funcții și aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Direcției Județene de 

Evidență a Persoanelor Giurgiu, referatul de aprobare nr.9529 din 11 mai 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.9535 din 11 mai 2023 al Compartimentului resurse 

umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ruse    - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent online 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent 

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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- Proiect de hotărâre nr.138 din 22 mai 2023 privind aprobarea componenței nominale a 

Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap, organ de specialitate al Consiliului 

Județean Giurgiu, referatul de aprobare nr.10432 din 22 mai 2023 al președintelui, raportul 

de specialitate nr.10438 din 22 mai 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice 

de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.139 din 23 mai 2023 privind încheierea Actului adițional nr.1 la 

Acordul de asociere încheiat între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu şi Schitul 

Strâmbu, comuna Găiseni, judeţul Giurgiu în vederea realizării proiectului „Valorificarea 

turistică durabilă a monumentului istoric Schitul Strâmbu-Găiseni”, referatul de aprobare 

nr.10553 din 23 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.10559 din 23 mai 2023 

al Compartimentului Dezvoltare regională, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Nicu Mardale    - consilier 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.140 din 25 mai 2023 privind încetarea Contractului de mandat al 

Administratorului Societăţii JUDSERV 2020 S.R.L. și numirea domnului Zmeu Teodor ca 

Administrator al Societății, referatul de aprobare nr.10752 din 25 mai 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.10758 din 25 mai 2023 al Serviciului Juridic-contencios și 

contracte și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ionela Pătru   - șef serviciu 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.141 din 25 mai 2023 pentru modificarea anexei la Hotărârea nr.53 

din 28.02.2023 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean 

Giurgiu, cu Comuna Prundu, prin Consiliul Local al Comunei Prundu, în scopul realizării 

unor lucrări de întreținere pe un sector al străzii Principale din satul Puieni, comuna Prundu, 

județul Giurgiu, referatul de aprobare nr.10816 din 25 mai 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.10821 din 25 mai 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei 

pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

 

- Proiect de hotărâre nr.142 din 25 mai 2023 privind trecerea din domeniul public al 

Județului Giurgiu în domeniul privat al acestuia a construcțiilor C1, C2, C4 și C5 înscrise în 

cartea funciară nr.36348 a orașului Bolintin Vale, în vederea scoaterii din funcțiune și a 

desființării, referatul de aprobare nr.10843 din 25 mai 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.10845 din 25 mai 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de 
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interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.143 din 26 mai 2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice în faza Proiect tehnic de execuție, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

drum județean DJ 507A, Comuna Băneasa, Județul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.10876 

din 26 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.10882 din 26 mai 2023 al 

Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.144 din 26 mai 2023 pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Giurgiu nr.76 din 09 iulie 2018 privind predarea către Ministerul 

Dezvoltării Regionale și Administrației Publice prin Compania Națională de Investiții 

„C.N.I.”-S.A. a amplasamentului situat în județul Giurgiu, municipiul Giurgiu, B-dul 

București, nr.18 și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 

,,Reabilitare, extindere și dotare corp Spital Nou C1+C2”, cu modificările ulterioare, 

referatul de aprobare nr.10916 din 26 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.10918 din 26 mai 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.145 din 29 mai 2023 privind trecerea în domeniul public al 

Județului Giurgiu și în administrarea Consiliului Județean Giurgiu a unui imobil situat în 

intravilanul Municipiului Giurgiu, județul Giurgiu, referatul de aprobare nr.10943 din 29 mai 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.10949 din 29 mai 2023 al Direcției 

Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei 

pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.146 din 29 mai 2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice în faza documentație de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI), a principalilor 

indicatori tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Reabilitare 

și modernizare DJ 412B: Neajlovu-Sterea-DN61”, referatul de aprobare nr.11019 din 29 mai 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.11024 din 29 mai 2023 al Direcției Achiziții 

publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 
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afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

    Prezintă: dl. Dumitru Beianu   - preşedinte C.J.G 
   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.147 din 29 mai 2023 privind validarea și însușirea propunerii de 

concesionare formulată de MONSSON ALMA S.R.L. a imobilelor – terenuri arabile în 

suprafață totală de 3.016.843 mp care fac parte din imobilul „Ferma Gostinu” aparținând 

domeniului privat al Județului Giurgiu în scopul construirii unei Centrale electrice 

fotovoltaice, referatul de aprobare nr.11057 din 29 mai 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.11063 din 29 mai 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de 

interes județean și administrativ și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.148 din 29 mai 2023 privind suplimentarea utilizării din excedentul 

bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023, referatul de aprobare nr.11074 din 29 mai 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.11082 din 29 mai 2023 al Serviciului Buget-

finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și 

mediu de afaceri 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.149 din 29 mai 2023 privind rectificarea bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe anul 2023, referatul de aprobare nr.11075 din 29 

mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.11083 din 29 mai 2023 al Direcției 

Achiziții publice și investiții, raportul de specialitate nr.11084 din 29 mai 2023 al Serviciului 

Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și 

mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.150 din 29 mai 2023 privind actualizarea Devizului general, a 

principalilor indicatori tehnico-economici, precum și a cheltuielilor de cofinanțare de la 

bugetul de stat și bugetul local, pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare DJ601 Bolintin 

Deal - Bolintin Vale - Malu Spart km 9+500 - 12+500, km 13+000 - 21+000, 11,000km”, 

referatul de aprobare nr.11081 din 29 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.11088 din 29 mai 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

Suplimentarea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și, în integralitate, ordinea de zi pe care o vom discuta și aproba astăzi. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

1. Proiect de hotărâre nr.122 din 09 mai 2023 pentru modificarea Anexei nr.2 la 

Hotărârea Consiliului Judeţean nr.82 din 31 martie 2023 privind aprobarea organigramei 

şi statului de funcţii ale Centrului de Asistenţă Medico-Socială Mogoşeşti, referatul de 

aprobare nr.9195 din 09 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.9201 din 09 

mai 2023 al Compartimentului resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii 

instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.131 din 16 mai 2023 privind modificarea Anexei nr.2 la 

Hotărârea Consiliului Județean Giurgiu nr.84 din 31 martie 2023 privind suplimentarea 

numărului de posturi, modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcției 

Județene de Transport, Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu, 

referatul de aprobare nr.9874 din 16 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.9880 din 16 mai 2023 al Compartimentului resurse umane, salarizare şi coordonarea 

activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații 

de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ruse    - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.133 din 17 mai 2023 pentru modificarea Anexei nr.2 la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Giurgiu nr.80 din 28 iunie 2019 privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii ale Muzeului Judeţean „Teohari Antonescu” Giurgiu, 

cu modificările şi completările ulterioare, referatul de aprobare nr.10006 din 17 mai 2023 

al președintelui, raportul de specialitate nr.10012 din 17 mai 2023 al Compartimentului 

resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul 

Comisiei pentru educaţie, cultură, tineret şi sport și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.123 din 09 mai 2023 privind alocarea sumei de 30.000 lei pentru 

finanțarea unor cheltuieli aferente activităților de prevenire a consumului de droguri, 

referatul de aprobare nr.9234 din 09 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.9240 din 09 mai 2023 al Compartimentului Control intern și managementul calității, 

avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul 

Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei pentru educație, cultură, 

tineret și sport 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Cristina Ingeaua   - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 
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5. Proiect de hotărâre nr.125 din 10 mai 2023 privind aprobarea unei contribuții pentru 

Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru un județ curat”, 

referatul de aprobare nr.9306 din 10 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.9313 din 10 mai 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.124 din 09 mai 2023 privind modificarea arondării actuale a 

unităților administrativ-teritoriale din județul Giurgiu la serviciile publice comunitare de 

evidență a persoanelor, referatul de aprobare nr.9276 din 09 mai 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.9282 din 09 mai 2023 al Serviciului Juridic-contencios și 

contracte și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ionela Pătru   - șef serviciu 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.126 din 11 mai 2023 privind aprobarea tarifelor pentru 

închirierea utilajelor din dotarea parcului auto al Direcției Județene de Transport, 

Administrarea Drumurilor Judeţene şi Control Trafic Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.9521 din 11 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.9527 din 11 mai 2023 

al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații 

de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ionela Pătru   - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.128 din 12 mai 2023 privind aprobarea asocierii Județului 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Parohia „Înălțarea Domnului - Eroilor”, 

referatul de aprobare nr.9567 din 12 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.9573 din 12 mai 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei 

pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură, avizul Comisiei de mediu, ape, 

păduri și agricultură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ionela Pătru   - șef serviciu 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.121 din 08 mai 2023 privind acordarea unor sprijine financiare, 

referatul de aprobare nr.9060 din 08 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.9066 din 08 mai 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

sănătate și protecție socială 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 
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10. Proiect de hotărâre nr.134 din 18 mai 2023 privind dezmembrarea imobilului situat în 

Municipiul Giurgiu, Str. Gloriei, nr.21, aflat în domeniul public al judeţului Giurgiu, 

referatul de aprobare nr.10208 din 18 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.10214 din 18 mai 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea   - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.132 din 16 mai 2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice la faza Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a principalilor 

indicatori tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiţii 

„Reabilitare și modernizare DJ611 Roata de Jos - Sadina - Cartojani - limită judeţ 

Teleorman, km 3+380 - km 5+000, 1,620km”, referatul de aprobare nr.9934 din 16 mai 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.9940 din 16 mai 2023 al Direcției 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

12. Proiect de hotărâre nr.135 din 18 mai 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare, modernizare și extindere, inclusiv 

dotare Dispensarul TBC Mogoșești, Spitalul Județean de Urgență Giurgiu” în faza Studiu 

de fezabilitate/Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, referatul de aprobare 

nr.10212 din 18 mai 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.10218 din 18 mai 

2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

13. DIVERSE 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog, doamna secretar. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Referitor la cvorum, sunt prezenți 29 membri ai Consiliului Județean Giurgiu. Supun 

aprobării dvs. procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 24 mai 2023. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Intrăm în pâine, să spun. Primul proiect de hotărâre, 122: modificarea Anexei nr.2 la 

hotărârea anterioară privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Centrului de 

Asistenţă Medico-Socială Mogoşeşti. Comisiile sănătate, juridică, avize favorabile. Sunt 
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convins că ați parcurs materialele. Este vorba de schimbarea unor poziții în cadrul aceluiași 

număr de angajați ai centrului. Dacă sunt discuții? Supun aprobării vă rog, proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.124 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 3, Proiect de hotărâre nr.131 cumva similar: suplimentarea numărului de posturi, 

modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcției Județene de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu. La fel, Comisia buget-finanțe, 

comisia juridică, avize favorabile. Avem foarte multe activități de desfășurat la direcție. Am 

lucrat la reparații și am încercat să acoperim găurile apărute în timpul sezonului rece. Avem 

de turnat și câteva covoare, dar asta nu înseamnă că avem un program foarte rigid pe 

parcursul acestui sezon cald. Dacă primiți din județ, de la primari, de la cetățeni, probleme 

punctuale localizate în zone care nu sunt foarte frecventate de angajați sau care nu pot fi în 

atenția noastră, vă rog să ni le transmiteți și, în măsura posibilităților, le introducem în 

program. Ne-a spus dl. Gavrilă, ne-a spus și el și mulți alții despre un număr foarte important 

de plopi de pe marginea drumului care sunt uscați, care tind să devină pericole pentru 

participanții la trafic. Din păcate, nu am găsit până la acest moment o firmă care să se 

angajeze la tăierea acestor arbori și mai ales la partea de scoatere a rădăcinilor care e foarte 

complicată, dar mai căutăm. Dacă și aici știți firme specializate care pot să vină la discuții pe 

acest subiect la consiliul județean, putem să discutăm și să încercăm împreună să găsim 

soluții. Revenind la proiectul de hotărâre. Dacă sunt intervenții? Supun aprobării proiectul, vă 

rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.125 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.133 privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii 

de data aceasta la Muzeul Judeţean „Teohari Antonescu” exact o modificare cumva, ca la 

punctul 2. Comisia pentru educație, comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog? 

Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.126 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.123 privind alocarea sumei de 30.000 lei pentru finanțarea 

unor cheltuieli aferente activităților de prevenire a consumului de droguri. Am spus și eu, 

spuneți și dvs., spune toată lumea indiferent că vorbește pe un ton calificat sau ca simplii 

cetățeni, acest flagel este foarte, foarte periculos. Din păcate cooptează din ce în ce mai multe 

victime în județul Giurgiu. În limita posibilităților și a ceea ce putem face noi pentru a stăvili 

acest pericol social, alocăm o sumă pentru campanie, o parte a campaniei care înțeleg că se 

derulează și la nivel național, dar și în județul Giurgiu pentru a preveni consumul păcătos de 

droguri. Comisia pentru buget, comisia pentru sănătate, comisia pentru educație, avize 

favorabile. Dacă sunt propuneri sau dacă aveți de făcut completări pe marginea acestui 

subiect complex, vă rog? Supun aprobării proiectul atunci. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.127 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.125 privind aprobarea unei contribuții pentru Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru un județ curat”. Într-o altă notă o 

temă foarte complexă de asemenea, ca și la proiectul precedent, dar de o altă factură. 

Gestionarea deșeurilor tinde să creeze probleme foarte mari pentru toate unitățile 

administrativ-teritoriale și încercăm să facem față acestei probleme, acestui examen. Probabil 

știți că și la nivel național, România este mult în urma angajamentelor asumate în Comisia 

Europeană. Nu întâmplător problematica în sine este una care are multe complicații și care 
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este foarte greu de abordat din toate punctele de vedere, dar încercăm să facem echipă cu toți 

primarii. Au fost frecvente întâlniri cu primarii din întregul județ pe zonele care fac obiectul 

contractului de salubrizare, de operare, ori în toată această ecuație, Asociația de Dezvoltare 

are un rol foarte important. Nu spun că primăriile, în ciuda unei cotizații simbolice de 3000 

de lei pe an, au restanțe foarte mari, e cumva de înțeles. Nu e nici momentul, nici ocazia 

potrivită să comentăm favorabil sau defavorabil, consiliul județean își achită această 

responsabilitate și susținem Asociația de Dezvoltare pentru a avea, cum spuneam, o pârghie 

suplimentară într-o problemă complexă și care, dacă mă întrebați pe mine, ridică foarte, 

foarte multe probleme în acest an oricum greu, 2023. Comisia pentru buget- finanțe,  aviz 

favorabil. Dacă sunt opinii de exprimat? Am văzut în alte județe despre măsuri care implică 

amenzi foarte mari, confiscarea mașinilor celor care aruncă haotic deșeuri. Pregătim un 

proiect care va presupune instalarea unui număr semnificativ de camere de luat vederi pe 

drumurile județene. Mai e destul până atunci, îl vom depune pe Programul Regional 2021-

2027. Probabil că, am vorbit cu dl. director Liviu Mușat, nu sunt multe proiecte pe aceea 

zonă de finanțare. Nu-mi închipui că nu vom avea un proiect bine scris și care va obține 

finanțarea potrivită, undeva la peste 5 mil de euro, dar timpul de realizare efectivă a acestui 

sistem de monitorizare, presupune încă doi, trei ani de acum înainte, până la care facem apel 

la cetățenii județului Giurgiu, dacă se poate, să depoziteze deșeurile doar în locurile permise 

și eventual, cine are o atitudine civică ireproșabilă, să-i convingă și pe semeni să nu 

procedeze în alt mod. Intervenții, spuneam? Supun aprobării proiectul, atunci. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.128 

     

 Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.124 privind modificarea arondării actuale a unităților 

administrativ-teritoriale din județul Giurgiu la serviciile publice comunitare de evidență a 

persoanelor. Comisia juridică, aviz favorabil. Încurajăm primarii să-și dezvolte asemenea 

servicii în localități. Aici vorbim de o situație punctuală: transferul unor serviciile de evidență 

a populație de la Bolintin Vale la Florești-Stoenești evident, într-un sediu nou înființat, dar 

susținem inițiativa oricărui primar din județul Giurgiu pentru a încuraja și a pune la dispoziția 

cetățenilor servicii cât mai aproape de locuința de reședință. Comisia juridică, aviz favorabil. 

Propuneri sau comentarii? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.129 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.126 privind aprobarea tarifelor pentru închirierea 

utilajelor din dotarea parcului auto al Direcției Județene de Transport, Administrarea 

Drumurilor Judeţene şi Control Trafic Giurgiu. Pe lângă alte activități care generează 

cheltuieli, vrem să punem în valoare și utilajele din dotarea direcției județene și ne permite 

legea să le închiriem către persoane fizice și juridice care sunt dispuse să încheie un contract 

și mai important decât asta să plătească tarifele de închiriere pe care le aveți propuse aici spre 

aprobare. Comisia pentru buget, comisia juridică, avize favorabile. Propuneri de îmbunătățire 

a proiectului de hotărâre? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.130 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.128 privind aprobarea asocierii Județului Giurgiu, prin 

Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Parohia „Înălțarea Domnului - Eroilor”. Comisia pentru 

investiții, patrimoniu, comisia de mediu, comisia juridică, avize favorabile. Vorbim de zona 

adiacentă bisericii Eroilor de lângă spital. Acolo avem preluat de la municipiul Giurgiu un 

teren cred că undeva la 500 de m2  și am intenționat să modernizăm acea esplanadă pe care 

depunem coroanele de flori și aducem omagii la evenimentele stabilite în calendarul anual. 
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Numai că terenul, pe care îl utilizăm și noi și care este disponibil, este mai generos, restul 

aparținând bisericii. Și, ca atare, nu avem decât această soluție a asocierii cu biserica pentru a 

avea la dispoziție întreaga suprafață disponibilă. Urmează să contractăm serviciile unui 

arhitect care să gândească o altă abordare, un pic mai modernă poate și mai reprezentativă 

pentru importanța evenimentelor respective și, în funcție de valoarea proiectului, să vedem 

dacă putem să realizăm această investiție anul acesta sau cumva să o etapizăm pe următorii 

doi ani. Aceasta este esența proiectului de hotărâre. Dacă aveți comentarii sau propuneri de 

îmbunătățire a intenției noastre? Supunem aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc mult.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.131 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.121 privind acordarea unor sprijine financiare. Comisia 

pentru buget, comisia pentru sănătate, avize favorabile. Subiectul este unul pe care îl 

discutăm mai puțin, dar îl susținem cu toții. Dacă sunt intervenții? Dna Ingeaua, președintele 

comisie care verifică toate dosarele, este prezentă. Încercăm să tratăm cu maximă 

obiectivitate fiecare solicitare și să ajutăm atât cât putem de mult. Supun aprobării proiectul, 

vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri?  Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.132 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.134 privind dezmembrarea imobilului situat în 

Municipiul Giurgiu, Str. Gloriei, nr.21, aflat în domeniul public al judeţului Giurgiu. Comisia 

pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Este vorba de terenul pe care l-am preluat 

de la municipiul Giurgiu, unul dintre cele două terenuri, unde intenționăm să dezvoltăm o 

zonă cumva cu locuințe în care să cazăm copii și tinerii din sistemul de protecție socială 

măcar pe perioada verii. Există niște restricții legale pe care trebuie să le respectăm. N-am 

avansat foarte mult cu acest proiect pentru că nu am identificat sursa de finanțare, de 

preferință europeană evident. Nici la nivelul bugetului național nu există vreo secțiune care să 

finanțeze asemenea investiții. Ca atare, n-am demarat elaborarea unui studiu de fezabilitate. 

Între timp a venit solicitarea primăriei, a dlui primar Anghelescu care dorește neapărat să 

depună un proiect pentru un centru de zi și neavând o altă suprafață cumva potrivită pentru 

acest proiect, a găsit această oportunitate, propunere, de a ne solicita să retrocedăm o parte 

din terenul pe care îl avem la dispoziție. Dat fiind că acolo există și Direcția de Asistență 

Socială din subordinea primăriei, cererea este justificată, motiv pentru care am elaborat 

prezentul proiect de hotărâre. Dacă sunt comentarii? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine 

este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.133 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 12: Proiect de hotărâre nr.132  privind aprobarea documentației tehnico-economice 

la faza Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a principalilor indicatori tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare și modernizare 

DJ611 Roata de Jos - Sadina - Cartojani - limită judeţ Teleorman”. Comisia pentru buget, 

comisia pentru investiții, avize favorabile. Este un proiect pe care îl avem finanțat parțial pe 

un Program Național de Dezvoltare Locală, 1sau 2? Parcă 2, dar care a fost scris într-o formă 

inaplicabilă practic și, ca atare, refacem această documentație, reluăm licitația și sperăm anul 

acesta să finalizăm lucrarea. Discuții, vă rog? Rugați-i pe cetățenii din localitățile menționate 

să mai aibă un dram de răbdare. Supun aprobării proiectul, vă rog.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.134 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și, în sfârșit, punctul 13 din primul calup: Proiect de hotărâre nr.135 privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare, modernizare și 

extindere, inclusiv dotare Dispensarul TBC Mogoșești ”. Dispensarul este localizat în spatele 

centrului Medico-Social din Mogoșești, aparține Spitalului Județean din Giurgiu. E 

obligatoriu să avem pentru această categorie de afecțiuni, la care România ocupă un nedorit 

loc fruntaș în Europa și județul Giurgiu la fel de nedorit, un loc fruntaș în topul national, să 

avem cum spuneam, o infrastructură modernă. Nu-mi închipuiam la momentul la care am 

demarat elaborarea acestei documentații, că nu vom găsi rapid o finanțare, dat fiind incidența, 

cum spuneam, a acestei categorii de afecțiuni. Poate Programul Sectorial Operațional de 

Sănătate să ne ofere o soluție, până atunci este obligatoriu ca această elaborare a 

documentației să se finalizeze cu aprobarea indicatorilor, documentației și indicatorilor cum 

este prevăzut în titlul proiectului de hotărâre. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, 

avize favorabile. Dacă din partea dvs. sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul, vă 

rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

- Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.135 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Trecem la ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre privind modificarea 

organigramei, a statului de funcții și aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare 

al Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Giurgiu. Comisia pentru buget, comisia 

juridică, avize favorabile. Sunt aceeași serie de probleme, aceeași categorie. Dacă sunt 

intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.136 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 15: Proiect de hotărâre nr.138 privind aprobarea componenței nominale a Comisiei 

de evaluare a persoanelor adulte cu handicap, organ de specialitate al Consiliului Județean 

Giurgiu. Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Există foarte multe 

comentarii, cele mai multe defavorabile în activitatea acestei comisii. Sunt foarte mulți 

primari care reclamă faptul că numărul persoanelor care primesc grad de handicap a crescut 

foarte mult. Eu sunt convins că adevărul nu este sub nicio formă, de-o parte sau de alta. Sunt 

foarte multe persoane cu afecțiuni serioase. Avem o legislație destul de greoaie și greu 

interpretabilă cel puțin pentru cei care nu sunt medici sau care nu au studii în acest domeniu, 

dar nu-mi închipui la acea comisie așa cum există și un folclor că s-ar proceda altfel decât în 

mod calificat și profesionist. Dacă aveți asemenea indicii sau informații mai degrabă, vă 

rugăm să ni le puneți la dispoziție și, în măsura în care depinde de noi, putem să ne implicăm 

să îmbunătățim activitatea comisiei sau să descurajăm eventuale abordări mai puțin potrivite 

pentru o comisie atât de importantă. Aveți comentarii pe marginea proiectului? Supun 

aprobării proiectul, atunci. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.137 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 16: Proiect de hotărâre nr.139 privind încheierea Actului adițional nr.1 la Acordul 

de asociere încheiat între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu şi Schitul 

Strâmbu, comuna Găiseni, judeţul Giurgiu în vederea realizării proiectului „Valorificarea 

turistică durabilă a monumentului istoric Schitul Strâmbu-Găiseni”. Comisia pentru investiții, 

comisia juridică, avize favorabile. Povestea acestui schit extrem de frumos din nordul 

județului este că avem acolo un stareț, Maica Cecilia Moldoveanu care este extrem de activă 

în atragerea de investiții, de sponsorizări de toate categoriile. Aici ne-a convins fără mare 

efort, dată fiind simpatia pe care o purtăm, să elaborăm această documentație. Suma alocată 

prin Programul Regional pentru Monumente Istorice este mult sub ceea ce putem acoperi noi 
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din proiectele aflate într-o listă de specialitate. Ca atare, am convenit inclusiv cu Domnia sa, 

să redirecționăm acest proiect către Compania Națională de Investiții unde există o secțiune 

specializată, dedicată monumentelor istorice. Unul dintre pașii necesari este să transferăm 

această documentație schitului care urmează să depună pe lângă cererea de finanțare, studiul 

de fezabilitate și probabil alte câteva documente relevante privind proprietatea și toate cele. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.138 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 17: încetarea Contractului de mandat al Administratorului Societăţii JUDSERV 2020 

S.R.L. și numirea domnului Zmeu Teodor ca Administrator al Societății. Societatea 

JUDSERV, spun și acum ca de fiecare dată, este extrem de necesară pentru multitudinea de 

activități pe care o desfășoară consiliul județean. În acest moment lucrează inclusiv la bazinul 

de înot unde, probabil o să facem o conferință de presă  săptămâna viitoare să explicăm care 

sunt motivele pentru care întârzie deschiderea. Vom avea și alte activități din zona aceasta de 

agrement pe care le vom repartiza societății, dar nu numai. Avem ferma de la Slobozia cu 

cele 5 ha în proprietatea consiliului județean unde aș vrea să dezvolt un proiect în baza căruia 

să producem, cel puțin pentru Direcția de Asistență Socială, legume și fructe pentru consumul 

propriu și iarăși consider eu că implicarea acestei societăți este cea mai bună soluție, cea mai 

ieftină și cea mai eficientă. Sunt multe activități dacă vrem să gândim administrația ca pe o 

paletă largă de preocupări. Multe activități pentru care societatea ne este extrem de utilă. Sunt 

și alte păreri, fiecare cu ale lui. Comisia juridică, aviz favorabil. Mulțumim dlui Șoavă pentru 

activitate. Dânsul rămâne oricum foarte util în activitatea acestei societăți, dar pentru mai 

mare eficiență am găsit oportun să producem această schimbare. Dacă sunt discuții? Supun 

probării proiectul, atunci. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.139 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 18: Proiect de hotărâre nr.141 pentru modificarea anexei la o hotărâre anterioară  

nr.53 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu 

Comuna Prundu, prin Consiliul Local al Comunei Prundu, în scopul realizării unor lucrări de 

întreținere pe un sector al străzii Principale din satul Puieni, comuna Prundu, județul Giurgiu. 

Are și un indicativ, e un drum comunal acesta, dar aceasta este titulatura exactă. Comisia 

pentru buget, comisia pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Face parte din 

programul de modernizare a infrastructurii de interes local pe care încercăm să o finanțăm din 

bugetul consiliului județean, în baza unor asocieri. Am avut mai multe pe care le-am supus 

aprobării dvs. Acesta este următorul, într-o listă care iarăși este destul de generoasă și vom 

mai avea la fiecare ședință proiecte cu un conținut similar. Dacă sunt discuții? Dacă sunt încă 

nelămuriri vis-a-vis de modalitatea concretă în care derulăm aceste asocieri? Bine. Supun 

aprobării proiectul, atunci. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.140 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 19: Proiect de hotărâre nr.142 privind trecerea din domeniul public al Județului 

Giurgiu în domeniul privat al acestuia a construcțiilor enumerate înscrise într-o cartea 

funciară a orașului Bolintin Vale, în vederea scoaterii din funcțiune și a desființării. Comisia 

pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Vă amintiți asocierea noastră cu un ONG 

specializat, coordonat de dna Steluța Moisescu, în baza căruia vom dezvolta pe un teren 

proprietatea consiliului județean, dar localizat în Bolintin Vale, a unui centru care să 
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găzduiască adulți cu afecțiuni din spectrul autist. Pentru bunul mers al lucrărilor este necesar 

ca numărul acesta de patru construcții foarte vechi și care sunt improprii utilizării noului 

centru să fie demolate. Prima etapă este trecerea din domeniul public care este, știți bine,  

inalienabil, imprescriptibil și insesizabil în domeniul privat care permite demolarea lor. Dacă 

sunt comentarii, vă rog? Supun aprobării proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.141 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 20: Proiect de hotărâre nr.143 privind aprobarea documentației tehnico-economice 

în faza Proiect tehnic de execuție, pentru obiectivul de investiții „Modernizare drum județean 

DJ 507 A, Comuna Băneasa, Județul Giurgiu”.Comisia pentru buget, comisia pentru 

investiții, avize favorabile. Este un alt proiect din lista asocierilor cu comunele din județul 

Giurgiu. Vorbim de un tronson aflat pe teritoriul administrativ al comunei Băneasa, dar un 

tronson dintr-un drum județean nou, pe care încercăm să-l punem la dispoziție investitorilor 

pe care îl veți putea redescoperi la un proiect, un pic mai jos în listă. Dacă sunt discuții la 

acest moment? Supun aprobării proiectul atunci. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.142 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.144 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

Giurgiu nr.76 privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației 

Publice prin Compania Națională de Investiții „C.N.I.”-S.A. a amplasamentului situat în 

județul Giurgiu, municipiul Giurgiu, B-dul București, nr.18 și asigurarea condițiilor în 

vederea executării obiectivului de investiții ,,Reabilitare, extindere și dotare corp Spital Nou 

C1+C2”, cu modificările ulterioare. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, comisia 

juridică, avize favorabile. Nu se putea altfel. În esență, este vorba de povestea deja prea lungă 

a modernizării spitalului județean. După foarte, foarte multe completări și adăugiri și 

modificări a documentației depuse, avem iarăși o listă pe care trebuie să o abordăm doar într-

un mod constructiv. Una dintre condiții este să redenumim investiția, să rescriem tema de 

proiectare și să trimitem documentația astfel completată, Companiei Naționale de Investiții. 

Singura informație pozitivă este că la nivelul companiei a fost elaborată o listă a unor 

investiții care urmează să fie finanțate dintr-un credit oferit de o bancă europeană și proiectul 

nostru figurează în această listă. Deci măcar finanțarea o avem asigurată, dar colegii mei din 

consiliu sunt deja foarte afectați de durata și de multe ori importanța unor detalii pe care până 

la acest proiect le consideram noi nesemnificative, mă rog. Dacă sunt discuții, vă rog? Supun 

aprobării proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.143 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 22: Proiect de hotărâre nr.145 privind trecerea în domeniul public al Județului 

Giurgiu și în administrarea Consiliului Județean Giurgiu a unui imobil situat în intravilanul 

Municipiului Giurgiu, județul Giurgiu. Comisia pentru investiții, aviz favorabil cu ceva 

probleme. Comisia juridică, la fel. Poate ne clarificăm asupra acestui proiect. Este vorba de 

preluarea Teatrului de Vară care este un imobil reprezentativ. Cei care suntem un pic mai 

copți, ne amintim de perioada dinainte de 89 când existau acolo activități culturale foarte 

apreciate. Clădirea aceea a intrat în penumbră, arată foarte rău. Întreaga zonă a Teatrului de 

Vară arată rău. Știm că problemele bugetare de la nivelul municipiului sunt cumva mai greu 

de suportat și de soluționat decât cele de la nivelul consiliului județean, dar mai important 

decât toate este informația că, în conformitate cu Legea bugetului, de ceva vreme, de câțiva 



15 

 

ani, 2% se repartizează strict pentru instituțiile de spectacole. Singura instituție din această 

categorie pe care o avem noi disponibilă să preia această finanțare este teatrul „Tudor Vianu”. 

Anul trecut am primit în august o tranșă și în decembrie o altă tranșă, în anii anteriori nu. 

Dacă se va păstra respectarea aceste legi, acestei prevederi legale, intenționăm ca banii 

respectivi să-i direcționăm în primă fază pentru elaborarea unei documentații care trebuie să 

reabiliteze construcția, să găsească și o altă cale de acces pentru că cea inițială nu mai poate fi 

folosită și nu avem nicio intenție să intrăm în discuții contradictorii cu Episcopia, dar se pot 

găsi soluții și, în funcție de valoarea proiectului, din această sursă de finanțare, nu din alta, 

într-un an, doi sper că nu va fi cazul de o perioadă mai lungă, să modernizăm Teatrul de Vară 

și să-l deschidem publicului larg. Ar fi, dacă vreți, o dovadă, una dintre puținele prin care 

demonstrăm că buna colaborare, cu multe dovezi pozitive și doar câteva negative, poate să 

genereze realizarea unei asemenea investiții în folosul cetățenilor municipiului Giurgiu, dar 

nu numai. Dacă sunt întrebări? Că tot au fot rețineri sau discuții în comisii. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dacă-mi permiteți?    

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Singurele noastre îndoieli și întrebări au fost referitoare la statutul juridic efectiv al terenului 

pentru că știm că acolo, la intrare, pe vechea cale de acces, există o biserică și ne-am fi dorit 

să nu afectăm acest lucru, iar a doua întrebare era referitoare la modul în care va fi finanțată 

această preluare. Dacă va exista un proiect pe fonduri europene ori sau indiferent de ce natură 

și să nu afectăm cu încă un împrumut bugetul consiliului județean. În rest suntem de acord că 

este o chestie extraordinar de benefică atât pentru cetățenii din Giurgiu, mai ales pentru 

cetățenii din zonă că acolo se transformase cumva într-un focar de depozitare a gunoiului. 

Susținem și noi acest punct numai cu mențiunea că, în cazul în care doriți să faceți un 

împrumut, vom vota probabil, împotrivă. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc și eu. Maximă flexibilitate. Vă rog. 

Daniela Barda– consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, discutam astăzi cu colegii mei din bibliotecă, cei care lucrează la proiectul 

târgului de carte de anul acesta, că ne dorim extinderea lui prin activități și prin colaborări și 

cu celelalte instituții de cultură din oraș. În acest sens, vizăm teatrul „Tudor Vianu”, dar legat 

de acest proiect de hotărâre, chiar am putea acolo să avem în aer liber câteva sesiuni de 

lectură publică și lansări de carte pentru că, în spațiul îngust de pe Ștefan cel Mare, în două 

zile ale târgului de carte, am avut 18 lansări de carte și editurile care au venit s-au simțit un 

pic înghesuite acolo. Chiar editurile, vă propunem să analizăm, să le așezăm cumva pe 

pietonală și multe activități chiar și lansări de carte, să avem și acolo, poate chiar și aici, în 

spațiul acesta. Despre asta este vorba că e binevenit. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Apreciez preocuparea dvs. și dacă vreți o să ne gândim până la data târgului de 

carte la alte locații într-adevăr, mai generoase, cel puțin ca spațiu. Revenind, nu se pune 

problema să luăm în calcul translatarea, că tot vorbim de soluții tehnice moderne a bisericii,  

cu atât mai puțin s-o demolăm, se pot găsi alte soluții. Deocamdată, dacă va fi aprobat acest 

proiect de hotărâre va trebui să găsim un arhitect care să gândească un proiect. Dacă vreți îl și 

prezentă înainte de aprobare pentru că poate să fie dacă vreți un moment zero, o temă a unei 

bune colaborări pe care am mai propus-o și n-am avut întotdeauna convingerea că am fost 

înțeles corect. Va fi acesta un subiect, dacă vreți, de interes comun care să ducă la un rezultat 

favorabil. În privința finanțării, din credite și din orice alte surse, pentru credit îmi asum în 

continuare și mulțumesc celor care au votat, această propunere de a realiza un monument 

istoric de referință foarte vizibil și ziua și noaptea, care să ne aducă aminte măcar de calitățile 

naționale, dacă vreți, trăsături de caracter naționale ale poporului român foarte apreciate cu 

secole și milenii în urmă, dar care într-o societate modernă evident, că s-au mai estompat. 

Mai rar vorbim acum de patriotism, de eroism, de spirit de sacrificiu, dar n-ar trebui să uităm 
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ce au făcut înaintașii. În sensul acesta ca și motiv, ca simbol, dacă vreți, am propus un credit 

pentru că n-am găsit altă finanțare să reabilităm și să facem foarte vizibilă Crucea lui Mihai 

Viteazul de la Călugăreni. Dar a fost o abordare punctuală, specifică. Nu înseamnă că, dacă 

avem posibilitatea acum, facem credite pentru orice investiție, indiferent cât de necesară ar fi. 

Fonduri europene, vorbim de un subiect generic, dar din păcate nu întotdeauna alocările sunt 

corespunzătoare cu pretențiile noastre și cu nevoile județului Giurgiu. Probabil că aceeași 

opinie o au toți președinții de consilii județene și primari de municipii sau orașe importante. 

Nu cred că vom găsi pentru Teatrul de Vară o asemenea finanțare. O să căutăm, dar această 

prevedere în Legea bugetului, eu cred că ne oferă sume destul de generoase care, cu o  

folosire judicioasă, pot să aducă la transformarea acestei clădiri. Repet, rămâne promisiunea, 

dacă va fi  aprobat proiectul, să venim în fața dvs. cu propunerea finală, conceptul pe care îl 

va elabora un arhitect specializat și, după aceea, putem eventual, să întrebăm inclusiv 

giurgiuvenii dacă sunt mulțumiți de proiect și dacă purcedem împreună la găsirea unor 

finanțări suplimentare, inclusiv private pentru finalizarea lui. Deocamdată suntem la 

momentul inițial al aprobării acestui proiect de hotărâre. Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă 

nu, supun aprobării, vă rog. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Dacă-mi dați voie să fac precizarea că acest proiect trebuie adoptat cu 2/3. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc. A mai fost și Schitul Strâmbu-Găiseni. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu era dobândire. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bun. E nevoie de 2/3, de acord cu colega mea. Asta nu schimbă nimic din ce s-a spus până 

acum. Dacă nu sunt alte intervenții, supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 27 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Meclea A, 

Anculescu C, Roșu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, 

Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Stoianovici C, Răgălie 

C, Simon D, Bălan C, Grigore M, Simion C, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D) și 2 „împotrivă” 

( Preda I, Vucă E), devenind hotărârea nr.144 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 23: aprobarea documentației tehnico-economice în faza documentație de avizare a 

lucrărilor de intervenții (DALI), a principalilor indicatori tehnico-economici și a devizului 

general pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare DJ 412 B: Neajlovu-Sterea-

DN61”. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Să trecem de la o 

abordare foarte pozitivă la una mai realistă, mai riguroasă, dacă vreți. Este unul dintre 

proiectele pe care mi le asum și spre nemulțumirea mea, deși este un proiect important, 

gândiți-vă că acest drum județean luând invers, pleacă din Clejani cele două localități 

Neajlovu-Sterea situate pe malul stâng al Neajlovului și merge pe un drum greu de identificat 

în teren până la Drăgănescu, la intersecția cu 412A, drumul județean 412A. Deci ar putea să 

reprezinte o rută mai directă dinspre capitală, spre zona aceasta a județului. Aceasta a fost 

rațiunea pentru care am elaborat această documentație. Din păcate expertiza tehnică, ca primă 

etapă a elaborării studiului de fezabilitate, a relevat că soluția tehnică recomandată este una 

foarte costisitoare și avem de aprobat o documentație pentru care, la momentul actual, în 

aceste condiții, nu am identificat sursa de finanțare. Dacă vom avea economii pe Programul 

Național „Anghel Saligny” ar putea fi prima opțiune, dacă nu, poate în perioada următoare 

vor apărea alte finanțări pentru că impresia mea este că alocări în infrastructură ca în acest 

mandat nu au fost niciodată, nici la nivel național, nici în zona de sud a României. Vom 

vedea cum vor evolua lucrurile. Dacă sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.145 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 24 iarăși un punct care a stârnit interes: Proiect de hotărâre nr.147 privind validarea 

și însușirea propunerii de concesionare formulată de MONSSON ALMA S.R.L. a imobilelor 

– terenuri arabile în suprafață totală de 3.016.843 mp care fac parte din imobilul „Ferma 

Gostinu” aparținând domeniului privat al Județului Giurgiu în scopul construirii unei Centrale 

electrice fotovoltaice. Comisia juridică, aviz favorabil, dar cu discuții și voturi împotrivă.  

Recunosc că am fost în situația anterioară, când am supus concesionării acest proiect de 

hotărâre, extrem de dezamăgit de faptul că Instituția Prefectului, fără nicio comunicare 

prealabilă, a atacat în contencios proiectul de hotărâre și a blocat concesionarea acestui teren. 

De această dată suntem într-o etapă superioară, dacă vreți. Avem o firmă, una dintre cele mai 

puternice, dacă nu cea mai puternică firmă, care dezvoltă proiecte de energie verde în 

România, firma MONSSON, care a făcut o propunere concretă. Dânșii se angajează să 

participe la procedura de concesionare, să plătească acea concesiune care ne-ar putea aduce 

undeva la 3 milioane de lei anual ca și valoare a redevenței, dar mai important decât atât să 

dezvolte o centrală fotovoltaică care nu poate să aducă decât beneficii județului Giurgiu prin 

investiția în sine, prin locurile de muncă create, prin impactul pozitiv în zona economică și 

evident, ar reprezenta un argument favorabil pentru atragerea altor investiții similare în 

cascadă. Nu spun că și comunele pe teritoriul cărora se află terenurile vor avea impozite 

suplimentare, pe marginea realizării acestei investiții. Deci eu nu știu să existe vreun contra 

argument. Dacă știți dvs. vreunul chiar aș fi curios, așa că vă rog să tratați cu maximă 

importanță și înțelegere, ca să nu vorbesc de conștiință, proiecte care ajută la dezvoltarea 

județului Giurgiu și nu altfel, pentru că ar fi păcat. Dacă sunt intervenții, vă rog? Vă rog. 

Dumitru Gavrilă   - consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, consider că orice investiție, pe care consiliul județean o face, înseamnă 

dezvoltarea județului. Orice investiție pe care un UAT îl face, înseamnă dezvoltarea județului 

și știm cu toții că județul Giurgiu este în plină dezvoltare. Foarte mulți primari și aici mă refer 

la primarii din nordul județului, vecini cu capitala noastră București, au foarte multe 

investiții. Au avantajul acesta că este aproape de București. Noi în ultimul timp, Consiliul 

Județean Giurgiu, a făcut câteva investiții importante. Chiar mai devreme ați spus dvs. despre 

Teatrul de Vară. Consider că este un lucru extraordinar numai, ce este acolo: iarbă, mizerie, 

gunoaie care le duc. Este un lucru pozitiv numai să se curețe acolo în perioada următoare și 

înseamnă ceva, dar după aceea cum a spus și dna director, orice investiție acolo la teatru este 

binevenită. Mai mult, am făcut un lucru pozitiv noi, consilierii de aici, când împreună am 

făcut ca Casa Tineretului, care dintre colegii mei, nu a mai fost pe acolo, să vă duceți, deja se 

lucrează și e un lucru extraordinar de pozitiv și datorită nouă, știm bine că s-a făcut 

modificarea să-l dăm către consiliul local. Cum spuneați și dvs. această investiție înseamnă 

dezvoltarea județului și înseamnă ca și localitățile, pe raza cărora se află această investiție 

primesc niște bani la bugetul local, înseamnă crearea locurilor de muncă. Sunt convins că și 

colegii noștri, care împreună guvernăm România, vor vota, colegii de la PSD. Și-mi amintesc 

pentru că am o vechime în consiliul județean, orice investiție, pe care orice președinte a făcut-

o, că era de la PSD sau la PNL noi, consilierii Partidului Național Liberal, am votat. 

Investițiile, nu are treabă politica cu investițiile județului, pentru că dvs. nu sunteți aici pe 

veci, președinte. Nu se știe, cine va fi în mandatul viitor va prelua tot ce înseamnă investițiile 

pe care noi, astăzi le votăm. Eu mă bucur că încă o dată ați reluat această investiție și mă 

bucur că acest investitor a venit să facă una dintre cele mai importante investiții în județul 

Giurgiu creând foarte multe locuri de muncă și aducând bani suplimentari la bugetul județului 

Giurgiu. Încă o dată, mă repet, eu am votat întotdeauna și în mandatul trecut, când președinte 

era dl. Marian Mina, am votat ca și consilier județean, investițiile pe care dânsul a venit cu 

ele în plenul ședinței. Sunt convins că și colegii noștri, de la Partidul Social Democrat, care 

împreună suntem la guvernare României, vor face la fel. Mulțumesc. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Îmi dați și mie voie două secunde, o scurtă intervenție?  
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Mulțumesc. Când vorbim despre investiții, ceea ce înseamnă producerea de energie verde, 

România per total este pe creștere ca și Europa de altfel și, dacă ne referim doar la Giurgiu, 

vedem că nu e o chestie unicat. Din contră sunt deja proiecte pe parte privată care se dezvoltă 

în județul nostru și, dacă ne uităm în datele publice legate de emiterea avizelor tehnice de 

racordare, vedem că și la Iepurești vorbim de un proiect de 165 de MW și la Bucșani 220, la 

Slobozia 70, la Călugăreni 120 de MW. Deci cu siguranță există interes și nu e o chestie 

inedită ceea ce vrea să facă consiliul județean și mi se pare din contră o obligație să dăm curs 

unei solicitări, vine de la o firmă privată, mai ales că acesta este primul pas pentru elaborarea 

unei documentații de concesionare. Deci nu văd niciun motiv pentru care am putea să 

refuzăm o solicitare de acest gen. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc, dle Grătianu. Dacă sunt alte intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul, 

atunci? Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? 

Petre Tudorache– consilier județean C.J.G.: 

- Sunteți împotriva dezvoltării județului? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

..ne-a obligat dl.Grătianu…. 

Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Îmi cer scuze că am stricat votul dvs., domnule consilier! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 18 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Meclea A, 

Anculescu C, Roșu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, 

Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

11 „împotrivă”( Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, 

Simion C, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D), devenind hotărârea nr.146 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 25: Proiect de hotărâre nr.148 privind suplimentarea utilizării din excedentul 

bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023. Colegul nostru dl. Dobre, care mă indispune cu 

tăieri din excedent, pe care eu l-aș dori utilizat pentru proiecte de mare anvergură, a venit cu o 

argumentație căreia nu am putut să-i aduc niciun reproș și, ca atare, am inițiat acest proiect de 

hotărâre. Comisia pentru buget, aviz favorabil. Dacă sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării 

proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.147 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 26: Proiect de hotărâre nr.149 privind rectificarea bugetului propriu de venituri și 

cheltuieli al Județului Giurgiu pe anul 2023. Comisia de buget, comisia pentru investiții, 

avize favorabile. Sunt mai multe argumente pentru care a fost elaborat acest proiect de 

hotărâre. Dacă sunt discuții de făcut pe marginea lui? Supun aprobării proiectul, atunci.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.148 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și în final punctul 27: Proiect de hotărâre nr.150 privind actualizarea Devizului general, a 

principalilor indicatori tehnico-economici, precum și a cheltuielilor de cofinanțare de la 

bugetul de stat și bugetul local, pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare DJ601 Bolintin 

Deal - Bolintin Vale - Malu Spart”.Vorbim despre un proiect așteptat de foarte mult timp 
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pentru care s-a dat ordin de începere a lucrărilor. Deja cred că de astăzi, dl. vicepreședinte 

Anculescu, coordonează derularea acestui proiect. Înțeleg că se frezează pe tronsoanele cele 

mai afectate care vor fi supuse reabilitării în perioada următoare. Este un proiect la care am 

avut și o contestație și, ca atare, s-a întârziat foarte mult cu multe detalii, nu vă plictisesc, dar 

mai important decât toate este că avem termen de finalizare pe 31 decembrie anul acesta. 

Așadar, dle vicepreședinte, vă rog să depuneți toate diligențele necesare ca respectivul 

constructor să-și asume obligațiile. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize 

favorabile. Dacă sunt comentarii, intervenții din plen. Supun aprobării proiectul, atunci.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.149 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul diverse. Fără punct. Dacă sunt subiecte suplimentare celor care le-am supus atenției 

dvs.? Nu sunt? Toate bune și frumoase, da? Mulțumim pentru participare. Ne vedem undeva 

până în 10 iunie la o ședință extraordinară.  

Suntem în vacanță!(din sală) 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine, 15. Treacă de la mine. 

 

 

 

 

 

 

   PREŞEDINTE, 

        Dumitru Beianu 
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